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Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2005 . január 25 .

~rkezett 2005 JAN 2 5 .

kérdés

„A kormány a külföldieknek útd~ me zetését tervezi?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kolber István tárca nélküli miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A médián keresztül lehetett hallani és látni, hogy a kormány a külföldieknek útdíj
megfizetését tervezi . Ez kb 10-20 Mrd forint bevételt jelentene - mondta a szóvivő úr!

Kérdezem, milyen számítás útján kapták ezt az összeget?
Milyen tényezőket és hatásokat vettek még figyelembe?
Számoltak-e az idegenforgalom csökkenéséből eredő bevétel kieséssel, és
vállalkozások tönkremenetelével?
Számoltak-e azzal, hogy a határontúli magyaroknak milyen anyagi terhet jelent majd
ez? (Kárpátalja, Erdély, Vajdaság)
Mely EU-s országban van az autópályadíjon kívül még útadó?

Várom megtisztelő válaszát!

Tisztelettel

Lasztovicza Jenő
Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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